
Kłobuck, dnia 02 lutego 2023 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Skarg Wniosków i Petycji

Protokół nr 1/2023
I Posiedzenie w dniu 2 lutego 2023 
Obrady rozpoczęto 2 lutego 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków.

Obecni:

1. Grzegorz Dobosz
2. Tadeusz Koch
3. Tomasz Parkitny
4. Iwona Płusa
5. Dominika Trzepizur-Pęcherz
6. Tomasz Wałęga
7. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum zatem obrady są prawomocne.

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Nr: 12/2022 z dnia 20.10.2022 r. /projekty 
protokołów zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 
Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Nr: 12/2022 z dnia 20.10.2022 r. /projekty protokołów
zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara 
Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

4. Wypracowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości do 
rozpatrzenia skargi ozn. Nr RM.1510.001.2023.



W posiedzeniu uczestniczyło dwóch przedstawicieli Osiedla Nr 7 w Kłobucku oraz mecenas 
Sz. Ziębacz.

Poruszono kwestie dotyczące: prawidłowości podpisów mieszkańców załączonych do skargi, 
zebrania Mieszkańców Osiedla Nr 7 w Kłobucku, obowiązujących przepisów prawa, 
obowiązków Burmistrza. 

Przedstawiciel Osiedla Nr 7 w Kłobucku przyznał, że skarga została złożona pochopnie, a 
podpisy do skargi zostały złożone omyłkowo. Intencją było zaprotestowanie wobec 
inwestycji. Poinformował, że przedłożone zostanie sprostowanie, co do załączonych 
podpisów oraz wycofanie skargi. 

Burmistrz poinformował, że przygotuje projekt uchwały w sprawie planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru przy ul. Dębowej.

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji G. Dobosz postawił wniosek o odroczenie
pkt. 

Głosowano w sprawie:
odroczenie punktu.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Dobosz, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Tomasz Wałęga, Barbara 
Ziętal
NIEOBECNI (1)
Dominika Trzepizur-Pęcherz

5. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2022 r.
Komisja przyjęła sprawozdanie.

6. Sprawy różne.
Nie zgłoszono.

7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Grzegorz Dobosz

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


